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Vragen van de leden Leijten (SP) en Voortman (GroenLinks) aan de 
staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de uitslag van het 
referendum over de cao VVT (Verpleeg- en Verzorgingshuizen en 
Thuiszorgorganisaties) (ingezonden 5 juli 2012). 

Vraag 1
Hoe verklaart u dat 96 procent van de meer dan 20 000 deelnemers aan het 
referendum over de cao VVT heeft tegengestemd? Kunt u uw antwoord 
toelichten?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat 20 000 deelnemers aan het referendum een hoge 
opkomst is? Hoe verklaart u de animo om mee te doen aan het referendum? 

Vraag 3
Vindt u het in het belang van de VVT-sector dat er zo weinig draagvlak is voor 
de cao? 

Vraag 4
Hoe gaat u er voor zorgen dat er een cao VVT komt, die meer gedragen is 
door de mensen die onder de cao moeten werken? Kunt u uw antwoord 
toelichten? 

Vraag 5
Hoe gaat u om met de motie Leijten/Voortman?2

1 http://www.nu.nl/economie/2851537/leeuwendeel-zorgpersoneel-cao.html
2 Kamerstuk 29 282, nr. 160.
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